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Deltagere:  Uffe, Johnnie, Jan. 

Ordinært møde 25/11/2021. kl. 19.00 holdt i ny klubhus 

 

Dagsorden: 

 Velkomst 
 Godkendelse af sidste bestyrelsesreferat 
 Kurser 2022 
 Evt. 

1. Formanden bød velkommen, og beklagede det korte aftræk. Dette havde 
bevirket halvdelen af bestyrelsen ikke kunne deltage. 
2. Referat fra sidste møde var ikke printet ud, og kunne derved ikke 
underskrives. Dette samles der op på ved næste møde. 
3. Johnnie om kurser 2022: 
Der er flere i klubben der har adspurgt om CMAS 2 og CMAS 3 kursus. Herunder 
skal der laves en plan for dette og også for CMAS 1 kursus. 
Uffe kunne meddele at der foreløbig er tre personer på venteliste til CMAS 1. 
 
Der blev sat datoer på til alle tre kurser. Johnnie vil sætte kurser op på 
hjemmesiden til tilmelding. Månederne juni, juli og august blev friholdt for elevdyk 
for at friholde instruktører. 
Det blev drøftet at for at søge CMAS 2 & 3 kursus, bør man have dykket indenfor 
det seneste år. 
 
4. Der var ingen punkter til eventuelt. 
 
 
 
Formand Johnnie Skov:      
 
 
Næstformand Uffe Larsen:      
 
 
Kassér Jan Gregersen:      

 

 

 


